
Sdělení občanům k problémům s veřejným osvětlením 

v obci 

 

Již 2 týdny řešíme výpadky veřejného osvětlení v naší 

obci, odborná firma zjišťovala důvody a rozsah 

poškození, bylo zjištěno, že závada je většího rozsahu a 

na odstranění se pracuje, během příštího týdne by mělo 

být vše opraveno.  

 

Obecní úřad Hřebeč 


